

Date: 08/12/2022 Ref.: M-22-1091 التاريخ: 08/12/2022

المرجع: M-22-1091

M/S DUBAI FINANCIAL MARKET

السادة/ سوق دبي المالي المحترمون

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد على المحترم

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai - UAE

دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طبية و يعد،،،

Subject: Press Release

الموضوع: بيان صحفى

It gives us great pleasure to announce that AM Best rating agency has upgraded the Financial Strength Rating to A-(Excellent) from B++ (Good) and the Long-Term Issuer Credit Rating to "a-" (Excellent) from "bbb+" (Good) of Dubai National Insurance & Reinsurance P.S.C. The outlook of these Credit Ratings (ratings) has been revised to stable from positive.

The agency highlighted that the ratings reflect DNIR's balance sheet strength, which AM Best assesses as very strong, as well as its strong operating performance, limited business profile and appropriate enterprise risk management. The rating upgrades reflect a strengthening over recent periods of DNIR's balance sheet strength fundamentals. Notably, the company's risk-adjusted capitalisation has improved.

AM Best also viewed DNIR as a company with a strong track record of operating performance resulting from stringent underwriting controls and prudent risk selection and emphasized the engagement of the role of new management that was appointed in early 2021 in broadening its distribution platforms and enters strategic partnerships to source underwriting growth.

يسرنا أن نعلن سيادتكم بأن وكالة التصنيف A.M. Best قد قامت برفع تصنيف القوة المالية لشركة دبي الوطنية للتأمين وإعادة التأمين من ++B (جيد) الى -A (ممتاز) والتصنيف الإنتماني طويل الأجل من "+bbb" (جيد) الى -a (ممتاز) مع نظرة مستقبلية مستقرة بدلاً من إيجابية للتصنيفين.

وقد أشارت الوكالة في بيانها أن "هذان التصنيفان يعكسان قوة المركز المالي و الأداء التشغيلي للشركة ومحفظة أعمالها المعتدلة وإدارتها الملائمة للمخاطر . كما أن رفع التصنيف يعكس تعزز قوة أساسيات المركز المالي للشركة خلال الفترة السابقة تحديدا" التحسن في الرسملة المعدلة حسب المخاطر.

كما أثنت الوكالة على شركة دبي الوطنية للتأمين وإعادة التأمين كإحدى الشركات ذات سجل قوي من الأداء التشغيلي الذي أدى الى تحقيق ربحية ثابتة ناتجة عن ضوابط الإكتتاب والإنتقاء الحذر للمخاطر وعلى دور الإدارة الجديدة التي تم تعيينها بداية العام 2021 في توسيع منصات التوزيع الخاصة بالشركة والدخول في شراكات استراتيجية لتحقيق نمو في الإكتتاب.

*AM Best's press release is enclosed for your kind information.

*مرفق نسخة من البيان الصحفي لوكالة A.M. Best لإطلاعكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Best Regards,

Abdulla Al Nuaimi

Chief Executive Officer

عبدالله النعيمي

الرئيس التنفيذي

دبي الوطنية للتأمين وإعادة التأمين ش.م.ع P.S.C. وP.S.C. وإعادة التأمين وإعادة التأمين P.S.C. والمادة التأمين وإعادة التأمين أس.م.ع

P.O. Box: 1806, Dubai, UAE, T: +97 45,96 9666, E: infa@dni.ae, W: www.dni.ae